
Viborg d. 9/4 2024 Kl. 16:30 - 18:30 i Mødelokalet i VR.

Mødedeltagere:

Trine, Dagmar, Ida, Gerd, Flemming, Jesper

Ved mødets begyndelse blev afleveret et brev fra torsdag-formiddags-ro-holdet vedr. fremtidige
orienteringsmail om datoer for aktivitet mm. Holdet ønsker ikke at mails erstattes af Memberlink -

Der er tale om en misforståelse. Der vil fortsat blive sendt mail ud i samme omfang som tidligere.
Trine svarer på brevet.

1) Lokaletilskud. Underskrift af bestyrelsesmedlemmer. Gennemgang v. Trine. Bestyrelsen
skrev under, og Trine besøger den eksterne revisor, der også skal skrive under.

2) Memberlink kører, og det var stor succes med “info-bod” til standerhejsning. Ros til Morten
og Bjarne for pædagogiske evner. På sigt kan flere funktioner evt. drives via Memberlink
(hjemmeside, udsendelse af mails, regnskab mm). Det er dog ikke aktuelt lige nu.

3) Private kajakker i klubben. Jesper rykker de få medlemmer, som ikke har returneret
underskrevet aftale for svar med en frist - derefter lægges kajakkerne evt. i skuret udenfor
hallen. Tekst med regler (min. 5 gange på vandet/år mm.) til Trine til udsendelse.

4) Opstart sæson. Roskole m.m. Orientering fra Cheferne -

Der startes et nyt forsøg med et skolehold for baglæns-roere på ca. 10, og er store
forventninger til fastholdelse. Ros til rochefen for flot “reklame-kampagne”. Undervisning
tirsdag og torsdag eftermiddag/aften, 6 gange i alt. Det skal afklares, om der skal aflægges
svømmeprøve/dokumenteres via livredder i svømmehallen som på kajakskole.

Der startes kajakskole onsdag aften med fuldt hold på ca. 12, og mentorordningen er sat i
gang med tilbud til eksisterende medlemmer. Det forventes, at den for alvor bliver aktuel,
når de nye bliver frigivet. Ros til Peter for at organisere (og reklamere i MidtVest).

Havkajak-kurset afvikles tirsdage om aftenen.

Der bliver godt gang i omklædningsrummene🙂 Dejligt!

Til næste møde gennemgår ro- og kajakchefen hver især reglementerne for elementer der
evt. skal opdateres (f.eks. krav til svømmeevne). Bestyrelsen kan ændre selv uden
behandling på generalforsamling.

5) Træningsområdet fungerer godt. Særligt er cross-traineren populær. Jesper spørger
Marianne, om hun vil lave en kort introduktion til øvelser i forbindelse med standerstrygning.



6) Plæneklipper

Besked fra Verner:

“Jeg har fundet en model som passer til klubben.

Husqvarna 320 Nera med navigation, (ledningsfri).

Styres med app på telefon.

Tyverisikret med kode og signal om hvor den er.”

Trine spørger Vibeke (/Sanne) om man mon kan hente fondspenge til dette, og hvilket
tidsperspektiv der evt. er. Jesper vender tilbage til Verner.

7) Facebook. Stor ros til Ulla og Maja. Den eksterne gruppe er oppe at køre, og deles allerede
flittigt. Navngivningen på intern/ekstern side skal ændres, så det er nemt at skelne.

8) Opsamling på oprettelse af diverse udvalg. Der er god dækning på alle bortset fra
kajaktrailer- og kajak-reperationsudvalg. Der skal renoveres transportkasse på traileren
inden Pinseturen og Flemming ser derfor på, hvordan det kan løses mere eller mindre
midlertidigt, men der skal på sigt tages stilling til behovet for ny(e?) trailere, så der både kan
køres med mange og få kajakker ad gangen.
Enighed om at det er vigtigt at kunne transportere kajakkerne, at det skal være
sikkert/lovligt, og at det er en relevant udgift for klubben. Flemming har allerede dialog med
Sanne/Vibeke om en eller flere fondsansøgninger, og kontakt til eventuelle sælgere.
Jesper arrangerer reparationsdag til september sammen med Berit.

9) Udlevering og registrering af nøgler til alle bestyrelsesmedlemmer bortset fra Dagmar, der
ikke har brug for det.

10)Skal vi have en fonds-koordinator? Vibeke og Sanne har taget teten - dejligt!

11) Svømmehal.

Berit har meldt sig som koordinator i forhold til tidspunkter, og Vibeke står for kontakt til
livreddere



12) Mentorordningen er igang, og har tilbudt kontakt til ca. 10 nye - spændende at se, hvordan
det udvikler sig.

13)Næste arrangementer i kalenderen:

Forårs-arbejdsdag plejer at ligge i april, men det er for sent at melde en april-dato ud.
Søndag den 26. maj afholdes derfor arbejdsdag - Trine skriver ud på mail om dette.

14) Div.

Kirsten Marie har tilbudt sig som kontaktperson til et opslag på døren til interesserede.
Dagmar laver opslag efter kontakt til Maja om design.

Der er kommet et skab men det er et forkert, så det skal IKKE ind. Dagmar har aftalt med
sælgeren, at de kommer med det rigtige torsdag.

Ro- og kajakchefernes telefonnumre kommer på hjemmesiden. Det ordner Gerd.


